1 December 2018

KTW - Joyous Journey for kids at Organic Farm to celebrate Christmas

Christmas is coming, the Central Kowloon Route – Kai Tak West (CKR-KTW) Project Team joined hands with The Lighthouse Club Hong Kong arranging an outdoor activity to the needy on 1 December 2018 (Saturday) to celebrate Christmas in advance. Around 30 family members visited the "448 organic Farm" in Yuen Long. Families experienced feeding the sheep and enjoyed the "Do-It-Yourself" hamburger in the natural environment. Afterwards, the family members and the volunteers enjoyed the buffet lunch. Children received small gift and filled with the joy of Christmas season.

啟德西 - 「童」遊有機農莊 預祝聖誕佳節

聖誕節將至,中九龍幹線—啟德西工程團隊與香港明建會,懷着一夥簡單的心願——為一群受助人士於 2018 年 12 月 1 日 (星期六)舉行戶外活動,預祝這個普天同慶的節日。約 30 名家屬到訪位於元朗的「448 **有機**農莊」,除了在有機農場中親身體驗餵飼羊咩咩外,更在大自然的環境下,親手炮製美味的漢堡包。隨後一眾家屬與義工們一同享用自助午餐,小朋友們亦喜獲聖誕小禮物歡渡聖誕節的喜悅。









